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Abstract (en)
[origin: WO8804898A1] An elastic foot support to be inserted or incorporated into a shoe has the form of a supporting plate of a resilient, curved flat
material provided in its front area with an elastic flexible supporting body with at least two enlargements on its lower side. The supporting plate (1)
has in its front area a recess (16) or corresponding incision (3) that extends approximately symmetrically to its longitudinal axis. The supporting body
(2) is secured to the supporting plate (1) in such a manner that parts thereof pass through the recess (16) or the incision (3) when the supporting
plate is subjected to the load of the foot of the wearer, thus massaging the foot.

Abstract (fr)
Le support élastique a la forme d'une plaque d'appui constituée d'un matériau plat élastique arqué, laquelle comporte, dans sa région avant, un
corps d'appui flexible et élastique pourvu sur sa face inférieure, d'au moins deux parties saillantes en forme de bourrelet. La plaque d'appui (1)
présente, dans sa région avant, un évidement (16) s'étendant à peu près symétriquement par rapport à son axe longitudinal, ou bien un creux (3)
correspondant; d'autre part, le corps d'appui (2) est fixé à la plaque d'appui (1) de telle manière que des parties de celui-ci, pendant la sollicitation
de la plaque d'appui par le pied du porteur, passent à travers l'évidement (16) ou le creux (3) et ainsi exerçent une action de massage sur le pied.
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